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Przepraszam, Å¼e prawie z tygodniowym opóÅºnieniem, ale wessaÅ‚a mnie fala bieÅ¼Ä…cych
sprawa, a gÅ‚ównie przejmowania mostka kapitaÅ„skiego i koniecznoÅ›Ä‡ uczenia siÄ™, gdzie jest
kompas, gdzie ster i jak siÄ™ porozumiewaÄ‡ z zaÅ‚ogÄ…, ile osób ona liczy i czym siÄ™ kto
zajmuje. A wiÄ™c z opóÅºnieniem, ale z caÅ‚ego serca &ndash; dziÄ™kujÄ™ tym wszystkim, którzy
na mnie gÅ‚osowali podczas zjazdu Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego i tym, którzy mnie wspierali
w trakcie kampanii wyborczej. Tych, którzy na mnie nie gÅ‚osowali i nie trzymali za mnie kciuków,
chciaÅ‚bym zapewniÄ‡, Å¼e doÅ‚oÅ¼Ä™ wszelki staraÅ„, aby pokazaÄ‡, iÅ¼ jestem w stanie
poprowadziÄ‡ nasz wspólny okrÄ™t, jakim jest polskie jeÅºdziectwo, dobrym kursem. MoÅ¼e siÄ™
PaÅ„stwo z czasem przekonajÄ…, Å¼e nie byÅ‚ to taki zÅ‚y wybór. Tych, którzy we mnie wierzyli,
postaram siÄ™ nie zawieÅ›Ä‡.

Teraz gorsza wiadomoÅ›Ä‡ dla tych, którzy czÄ™sto zaglÄ…dali na tÄ™ stronÄ™. Niestety,
zgodnie z obietnicÄ… muszÄ™ zawiesiÄ‡ swojÄ… dziennikarskÄ… aktywnoÅ›Ä‡. Nie mogÄ™
byÄ‡ prezesem Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego i oceniaÄ‡ dziennikarskim okiem tego, co
siÄ™ dzieje w Å›rodowisku jeÅºdzieckim. Bo to byÅ‚oby tak, jakbym sam siebie oceniaÅ‚. Teraz nie
jestem juÅ¼ zewnÄ™trznym obserwatorem, a aktywnym moderatorem tego, co siÄ™ bÄ™dzie
dziaÅ‚o w tym Å›rodowisku. Z kolei na obserwowanie i komentowanie tego, co siÄ™ dzieje, czy
bÄ™dzie dziaÅ‚o w innych obszarach hipologicznych (np. w hodowli koni arabskich), nie bÄ™dÄ™
miaÅ‚ juÅ¼ czasu. A poza tym to nie przystoi. Jak zawieszam dziennikarskÄ… dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡, to
zawieszam. TakÅ¼e moje komentowanie jeÅºdziectwa w Eurosporcie, czy &ndash; jak ostatnio
&ndash; w NC+ ulegnie powaÅ¼nemu ograniczeniu. Z zawodów z cyklu Cavaliada nie usÅ‚yszÄ…
PaÅ„stwo mojego komentowania w ogóle, bo nie mogÄ™ komentowaÄ‡ wystÄ™pów Polaków, gdy
jestem prezesem Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego. W Eurosporcie czasami moÅ¼e bÄ™dÄ™
w stanie coÅ› PaÅ„stwu poopowiadaÄ‡, gdy rywalizowaÄ‡ bÄ™dzie Å›wiatowa czoÅ‚ówka, gdzie
nie bÄ™dzie naszych reprezentantów. Oby takich okazji byÅ‚o jak najmniej &ndash; takich, czyli bez
Polaków. Nie mówiÄ™ &bdquo;Å¼egnajcie&rdquo;, a jedynie do &bdquo;usÅ‚yszenia i
zobaczenia&rdquo; (a wÅ‚aÅ›ciwie: przeczytania) za cztery lata.Marek Szewczyk
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